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Bábolna Város Önkormányzat 
2943 Bábolna, Jókai u. 12. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: A Bábolna Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. szeptember 28-án 

1700 órakor a Közösségi Ház Stúdiótermében megtartott rendes ülésén. 
 
Jelen vannak:  dr. Horváth Klára    polgármester, 
   Zsidi Sándor    alpolgármester, 
   Jakusné Udvardy Hedvig  képviselő, 

Bierbauer Imre    képviselő, 
Szepesi Tamásné    képviselő, 

   Tóth Georgina   képviselő, 
Veresné Szkocsek Mária   képviselő, 

továbbá:  dr. Bacsárdi József    jegyző, 
Kocsisné Balázs Mónika   aljegyző, 

   Berkesné Szűcs Ágnes   intézményvezető, 
Katona Mária Anita    mb. intézményvezető 
 

dr. Horváth Klára polgármester: Tisztelettel köszönt mindenkit a munkaterv szerinti rendes 
Képviselő-testületi ülésen.  Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 fővel határozatképes. 
Elmondja, hogy ezúttal rövid, pár napirendi pontos testületi ülést fognak tartani. A fő napirendi 
pontok száma 5. Zárt ülés keretében kitüntetések átadásáról döntenek. A napirendi pontokhoz 
az írásos anyagokat kiküldték. Megkérdezi, hogy valakinek van-e javaslata további napirendi 
pontokra. Szeretné jelezni, hogy a 4. napirendi pontban kerül tájékoztatásra és döntésre az 
Urban Institute ajánlata a katódgyár megfigyelőrendszerrel kapcsolatban. Itt szeretnének 
beszámolni a mai napon Ácson megtartott munkacsoport ülésen elhangzottakról. Szavazást 
kezdeményez a módosított napirendi pontok elfogadásáról. 

 
A Képviselő-testület az ülés módosított napirendi pontjainak tárgyalását nyílt szavazással, 7 
fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot: 
 

109/2023. (IX. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
Bábolna Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 2023. szeptember 28-i rendes 

Képviselő-testületi ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint: 
1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, a lejárt határidejű 

határozatokról és a bizottságok által hozott döntésekről 
Előadó: dr. Horváth Klára polgármester 

2. Költségvetési rendelet módosítás 
Előadó: dr. Horváth Klára polgármester 

3. Teniszpálya bérbe adására érkezett ajánlatok 
Előadó: dr. Bacsárdi József jegyző 

4. A „the urban institute Magyarország ZRt.” ajánlata 
Előadó: dr. Bacsárdi József jegyző 

Egyebek 
 

ZÁRT ÜLÉS 
1. Kitüntető cím adományozása 

Határidő:  2023. szeptember 28 
Felelős: polgármester 

 
1.) Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, a lejárt határidejű 
határozatokról és a bizottságok által hozott döntésekről 
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Dr. Horváth Klára polgármester: Ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy a beszámoló 
egy hosszú időszakot ölel fel, hiszen a júniusi képviselő-testületi ülés óta a nyár folyamán több 
esemény, valamint rendkívüli ülés is történt, a beszámoló ezeket foglalja össze.  A lejárt idejű 
határozatokról szóló tájékoztatót Jegyző Úr készítette, a végrehajtásokra vonatkozó utalásokat 
is ő tette meg. Amennyiben kérdés van, természetesen válaszol. Áttérnek a Bizottságok 
napirendi pontokat nem érintő határozatainak ismertetésére. Átadja a szót a Tóth 
Georginának, a Szociális és Oktatási Bizottság elnökének. 
 
Tóth Georgina, a Szociális és Oktatási Bizottság elnöke: Elmondja, hogy a Bizottság 
szeptember 25-én tartotta ülését. Nyílt ülés keretében nem tárgyaltak olyan napirendi pontot, 
mely a mai testületi ülés napirendi pontjait nem érinti. Zárt ülés keretében a nyári időszakban 
kifizetett polgármesteri segélyekről szóló beszámolót fogadták el, majd a beérkező segélyekkel 
kapcsolatban 5 mázsa tűzifa, 30.000 forint értékű beiskolázási segély került kiosztásra, 
valamint szociális csomag október 1-től december 31-ig tartó időszakra, havi 10.000 forint 
értékben. Volt egy kérelmező, esetében környezettanulmányt szeretnének kérni ahhoz, hogy 
a részére kedvezményes étkezést biztosítsanak.  
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Átadja a szót a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság elnökének, Veresné Szkocsek Máriának. 
 
Veresné Szkocsek Mária, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: Megköszöni a 
szót. Elmondja, hogy a Bizottság 5 olyan napirendi pontot tárgyalt, mely a testületi ülésen nem 
lesz napirenden. Ismerteti a 82/2023. (IX.25.), 83/2023. (IX.25.), 84/2023. (IX.25.), 85/2023. 
(IX.25.), 86/2023. (IX.25.), 88/2023. (IX.25.), 90/2023. (IX.25.), 91/2023. (IX.25.), 92/2023. 
(IX.25.), 94/2023. (IX.25.) számú Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozatokat. 
Megköszöni a szót.  
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megköszöni. Szeretné elmondani, hogy megvalósult a 
közvilágítás kiépítése az Ácsi úton, egészen a dombtetőig. Aki arra közlekedik, már láthatja, 
hogy megfelelőek a körülmények a közlekedéshez, jól működő közvilágítást építetek ki. 
Szeretné még elmondani, hogy megjelent a facebookon a közleményük is, mely szerint az 
Akácfa és a Víztorony utcában elindul az aszfaltozás a Széles Út által. Az útszélek kialakítása 
már folyamatban van. Elmondja, hogy az Árkád ABC környezetében a parkolók elzárásának 
problémáját jelezték a közútkezelő számára, akik engedélyt adtak arra, hogy a csíkozást 
felmarják. Négy parkolóhely kerül ott kialakításra, melyre árajánlatot is kaptak. Ez mintegy 
250.000 forint lesz, 20-25 napos határidővel. A lakosság türelmét kérik ezzel kapcsolatban. 
Szeretné még bejelenteni, hogy a metángázas kút felújítása elkezdődött, már építik fel a 
fúrótornyot. A jövő hét folyamán megkezdik a mentesítési munkálatokat. Nincs probléma, a 
szükséges, jogszabályoknak megfelelő felújítási munkálatokat végzik. Megkérdezi, hogy 
valakinek van-e hozzászólása, véleménye.  
 
dr. Bacsárdi József jegyző: A Városgazda Kft Alapító Okiratának módosításával kapcsolatban 
annyit szeretne elmondani, hogy a társaság törzstőkéje a módosítást követően 1.689.870.000 
forint lesz, ebből 1. 640. 817. 800 forint a pénzbeli hozzájárulás és 49.352.200 forint nem 
pénzbeli hozzájárulásról van szó. Ez kerül az Alapító Okiratban módosításra. Erről egy önálló 
döntést szeretnének kérni a Képviselő-testülettől.   
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megkérdezi, hogy valakinek van-e kérdése, hozzászólása, 
véleménye. Szavazást kezdeményez az Alapító Okirat módosításáról.  
 
A Képviselő-testület a módosítást nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 
 

110/2023. (IX.) számú Képviselő-testületi határozat 
Bábolna Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint alapítói jogok gyakorlója a Bábolna 
Városgazda Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (2943 Bábolna, Jókai Mór utca 12.) 
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módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát jelen határozat 1. 
mellékletében foglalt tartalommal elfogadja. 

Határidő:  2023. december 31. 
Felelős:  polgármester 

 
dr. Horváth Klára polgármester: Ismerteti a határozati javaslatot. Szavazást kezdeményez a 
határozati javaslat elfogadásáról.  
 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 
részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 
111/2023. (IX.) számú Képviselő-testületi határozat 

Bábolna Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság 80/2023. (IX.25.), 82/2023. (IX.25.), 83/2023. (IX.25.), 84/2023. (IX.25.), 

85/2023. (IX.25.), 86/2023. (IX.25.), 88/2023. (IX.25.), 90/2023. (IX.25.), 91/2023. (IX.25.), 
94/2023. (IX.25.),számú határozatait, a Szociális és Oktatási Bizottság 69/2023. (IX.25.), 

76/2023. (IX.25.)számú határozatait, valamint a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés 
között történt eseményekről szóló beszámolót jóváhagyja, elfogadja, és tudomásul veszi. 

Határidő:  2023. szeptember 28. 
Felelős:  polgármester 

 
2.) Költségvetési rendelet módosítása 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Ismerteti a napirendi pontot. A jogszabályi előírásoknak 
megfelelően tették meg a javaslatot a módosításra. A módosítást Pénzügyi Csoportvezető 
Asszony készítette. Átvezetésre kerülnek a költségvetést érintő tétele, melyek egyrészt az 
államtól kapott támogatások, a pályázati támogatások, illetve a korábbi bizottsági és Képviselő-
testületi döntések. A kiadások tekintetében a korábbi visszafizetett összegek, valamint a 
kiadások. Elmondja, hogy 276.000.000 forinttal változott a fő összegük a január 1-i összeghez 
képest, így a bevételi és kiadási főösszegük 2023. év tekintetében június 30-án 3.361.351.71 
forint. Szeretné elmondani, hogy ezek állami támogatásokat és pályázati összegeket is 
tartalmaznak. Átadja a szót a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökének.  
 
Veresné Szkocsek Mária, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: Ismerteti az 
81/2023. (IX.25) számú Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozatot. 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megköszöni. Átadja a szót a Szociális Bizottság elnökének.  
 
Tóth Georgina, a Szociális és Oktatási Bizottság elnöke: Ismerteti az 70/2023. (IX.25) számú 
Szociális és Oktatási Bizottsági határozatot.  
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megköszöni. Megkérdezi, hogy van-e valakinek ezzel 
kapcsolatban kérdése. Elmondja, hogy még két alkalommal fogják tárgyalni a költségvetési 
rendelet módosítását: a háromnegyed éves módosítást, valamint decemberben az utolsó 
módosítást. Remélhetőleg jó változások következnek be, az adóbevételek tekintetében 
valószínűsíthetően egy jól sikerült adóévet tudnak talán lezárni.  Felhívja a figyelmet, hogy a 
rendelet elfogadásához minősített többség szükséges. Szavazást kezdeményez a rendelet 
elfogadásáról.  
 

A Képviselő-testület a rendeletmódosítást nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 
részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő rendeletet: 

 
Bábolna Város Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2023. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 
2/2023. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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Bábolna Város Önkormányzat Képviselő-testületének az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében 
meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdésének f) 
pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 
A Bábolna Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 15.) 
önkormányzati rendelet (továbbiakban: Rendelet) 1. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 

„1. § 
(1) Képviselő-testület a rendelet 1. és 4. melléklete szerint 
a) az önkormányzat 2023. évi költségvetési kiadásainak fedezetéül szolgáló bevételek 

főösszegét 3.361.351.711 Ft-ban állapítja meg, amelyből felhalmozási célú bevétel 
191.607.542 Ft, a működési célú bevétel 1.656.509.548 Ft, a finanszírozási célú bevétel 
1.513.234.621 Ft. 

b) az önkormányzat összes kiadását 3.361.351.711 Ft-ban, ezen belül költségvetési 
kiadását 2.641.219.008 Ft-ban hagyja jóvá, amelyből a felhalmozási célú kiadás 
690.366.356 Ft, a működési célú kiadások összege 1.950.852.652 Ft, a finanszírozási 
célú kiadások összege 720.132.703 Ft. 

(2) A tárgyévi költségvetési bevételek és kiadások különbözeteként a költségvetési hiány 
összege az alábbiak szerint kerül megállapításra: 
a) előző évi pénzmaradványt nem tartalmazó költségvetési bevételek: 1.848.117.090 Ft 
b) finanszírozási műveleteket nem tartalmazó költségvetési kiadások: 2.641.219.008 Ft 
c) a költségvetési hiány összege: 793.101.918 Ft, melyet belső finanszírozásból a 

pénzmaradvány biztosít. 
(3) A Képviselő-testület a költségvetési szervek bevételi és kiadási főösszegét az alábbiak 
szerint állapítja meg: 
a) Önkormányzat: 2.703.435.627 Ft 
b) Közös Önkormányzati Hivatal: 165.596.575 Ft 
c) Alapszolgáltatási Központ: 210.033.796 Ft 
d) Óvoda és Bölcsőde: 206.512.182 Ft e) Művelődési és Sportközpont: 75.773.531 Ft.” 

2. § 
(1) A Rendelet 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
(2) A Rendelet 2. melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A Rendelet 3. melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 
(4) A Rendelet 4. melléklete helyébe a 4. melléklet lép. 
(5) A Rendelet 5. melléklete helyébe az 5. melléklet lép. 
(6) A Rendelet 6. melléklete helyébe a 6. melléklet lép. 
(7) A Rendelet 10. melléklete helyébe a 7. melléklet lép. 
(8) A Rendelet 11. melléklete helyébe a 8. melléklet lép. 

3. § 
Ez a rendelet 2023. szeptember 29-én lép hatályba. 
 
dr. Horváth Klára dr. Bacsárdi József 

polgármester jegyző 
 

3.) Teniszpálya bérbe adására érkezett ajánlatok 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Ismerteti a napirendi pontot. Átadja a szót a Jegyzőnek. 
 
dr. Bacsárdi József jegyző: Elmondja, hogy a Szabadidőparkban található teniszpályát 
kötelezően bérbe kell adniuk. Ez egy kötelező vállalása az Önkormányzatnak, bevételt kell 
termelnie a teniszpályának. Négy ajánlatevőtől kértek be ajánlatot, a legmagasabb összegű 
ajánlat kerül elfogadásra. Ezt a Városgazda Kft. tette nettó 1.000.000 forint/év ajánlattal. A 
többi ajánlat kevesebb ennél. Javasolja, hogy fogadják el ezt az ajánlatot, mellyel eleget 
tudnak tenni a projekt feltételeinek és le tudják zárni később a projektjüket.  
 
dr. Horváth Klára polgármester: Köszöni szépen az összefoglalást. A Pénzügyi Bizottság 
tárgyalta ezt a napirendi pontot.   
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Veresné Szkocsek Mária, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnök: Ismerteti az 
87/2023. (IX.25) számú Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozatot. 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megköszöni. Szeretné még elmondani, hogy a Komárom-
Esztergom Vármegyei Területfejlesztési Kft-vel egyeztetésre került ez az ajánlat is. Még egy 
szerződést kell hozzátenniük ehhez az anyaghoz. Amennyiben ez elkészült és aláírásra került, 
akkor a döntéssel együtt eljuttatják hozzájuk, és ők felterjesztik az Irányítóhatóság felé 
véleményezés, jóváhagyás végett. Ha ez megtörténik, akkor lezárható a Szabadidőparki 
projektjük. Szavazást kezdeményez az ajánlat elfogadásáról.   
 
A Képviselő-testület az ajánlatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 
 

112/2023. (IX.28.) számú Képviselő-testületi határozat 
Bábolna Város Önkormányzata megállapítja, hogy a Szabadidőparkban kiépített teniszpálya 

bérletére kiírt pályázatra az alábbi pályázók adtak be ajánlatot az alábbi ajánlati áron: 
Ajánlatot benyújtó neve Beadott ajánlati ár 

nettó/év 
Beadott ajánlati ár 

bruttó/év 
Kelemen Attila e.v. 900 000 Ft 1.143.000 Ft 

Bábolna Városgazda Kft. 1.000.000 Ft 1.270.000 Ft 

V.E.SZ. Kft. 850.000 Ft 1.079.500 Ft 

Vasért-Tata Kft. 980.000 Ft 1244.600 Ft 

A beadott ajánlatok alapján a legkedvezőbb ajánlatot a Bábolna Városgazda Kft. tette nettó 
1.000.000 Ft ajánlattal. Az ajánlatok mindegyike érvényes. 

A Képviselő-testület a Bábolna Városgazda Kft. nettó 1.000.000 Ft/év ajánlatát fogadja el. 
Felelős: polgármester 

Határidő:  2023. december 31. 
 

4.) A „the urban institute Magyarország ZRt.” ajánlata 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy a korábbi döntés 
és megkeresés alapján megkapták tőlük az árajánlatot, ezt kiadták a Bizottságnak is. Átadja a 
szót a Jegyzőnek. 
 
dr. Bacsárdi József jegyző: Ismerteti az előző testületi ülésen született döntést és a 
monitoringrendszerrel kapcsolatos információkat. Az Urban Institute 2024. évre tett ajánlatot 
a rendszer kiépítésére és az első évi működtetésre. Ennek díja bruttó 18.000.000 forint. Az 
lenne a cél, hogy maga a rendszer 2024. január 1-től működőképes legyen és alkalmas legyen 
arra, hogy a jelenlegi állapotokat rögzítse. Ezt követően pedig a 2024-es év teljes monitorozása 
megtörténhessen. Ácson elhangzott, hogy 2024. márciusában lesz a gyárnak engedélye, ezt 
követően kezdődik el az építkezés. Addigra az ő rendszerüknek működőképesnek kell lennie 
azért, hogy lássák a kiinduló adatokat. A költségek nagyobb részét a 2024. évi költségvetésre 
lenne érdemes áttenni. Érdemes lenne más településeket is bevonni a finanszírozásba, 
valamint magát a katódgyárat is felkérni a finanszírozásba. Az adatok náluk maradnak, ők 
pedig finanszírozóként vállalhatnak szerepet ebben. Úgy látta, hogy erre nyitottság is érkezett 
a cég képviselői részéről.    
 
dr. Horváth Klára polgármester: Köszöni szépen. Elmondja, hogy a mai napon 15:30 órakor 
kezdődő munkacsoport ülés egy általános tájékoztatóval kezdődött. Kiválasztásra került a 
tervező cég egy óbudai cég személyében, akik elkezdték az engedélyezési tervdokumentáció 
elkészítését. 2024 tavaszára reményeik szerint már rendelkezni fognak az engedélyezési 
tervdokumentációval. Az elmúlt héten találkoztak a Kormányhivatal munkatársaival a kínai cég 
képviselői. Környezeti hatástanulmány elkészítésére is szükség van, erre is egy óbudai céget 
bíztak meg. A területen az örökségvédelmi feltáró munkák második üteme már folyamatban 
van. Tudomásuk szerint találtak Árpád-kori leletet, egy kisebb falut. A területre az ősz folyamán 
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a Magyar Nemzeti Múzeum dolgozói még vissza fognak térni, és próbálják feltárni ezt a leletet. 
Jelzi, hogy Bábolnán is találtak Árpád-kori leletet, ezek visszakéréséről és elhelyezéséről most 
tárgyalnak a Nemzeti Múzeummal. Ha az Önkormányzat, a kínai cég és a Nemzeti Múzeum 
részéről is nyitottság lesz rá, akkor szívesen befogadják ezeket a leleteket is. Elmondja, hogy 
ezeken túlmenően a civilek által feltett kérdésekre kezdtek el válaszolni a cég képviselői. 60-
80 kérdést tettek fel a technológiával és a környezeti hatásokkal kapcsolatban. Az anyagok 
veszélyességével kapcsolatban egy parázs vita alakult ki, ekkor azonban ők távoztak. A cég 
képviselői mindenre válaszoltak, azonban a technológia és a tervek elkészülte előtt konkrét 
információval nem tudtak szolgálni. Az elhangzott, hogy zárt rendszerben, konténerekben 
fogják szállítani az anyagokat, és az épületben fognak pakolni. A porok 500kg-os bigbag 
zsákokban fognak érkezni.  Megjelent egy újabb prospektus, ezt kiadták. Egyéb információjuk 
nincs. A tervek szerint minden hónapban tartani fognak munkacsoport megbeszéléseket, 
történés esetén pedig sűrűbben is. Ennyit tud a tájékoztatóról elmondani. A felmerülő 
kérdésekre megpróbál válaszolni. Átadja a szót a Pénzügyi Bizottság elnökének.  
 
Veresné Szkocsek Mária, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: Ismerteti a 
89/2023. (IX.25) számú Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozatot. 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Még annyit elmondana, hogy ezzel a céggel felvették a 
kapcsolatot, és a környező településekről nem kaptak ilyen irányú megkereséseket. A kínai cég 
képviselői elmondták, hogy nyitottak arra, hogy leüljenek ezzel a céggel tárgyalni. Elmondja, 
hogy ők egyértelművé tették azt, hogy ők ezt azért csinálják, hogy védjék magukat, az 
adatokat pedig nyilvánossá tegyék nem csupán az építkezés során, hanem a működés során 
is. Ha ehhez kapnak a kínai cégtől támogatást, azt elfogadják. A kínai cég nem zárkózott el 
sem a monitorozó céggel való együttműködéstől, sem pedig a költségekben való 
szerepvállalástól.  A környező települések is igényt tartanak ilyen jellegű adatfelmérésekre. 
Úgy gondolja, hogy az ő rendszerük az első lépcsőfok, melyből egy nagyobb, térségi 
együttműködés is származhat.  Megkérdezi, hogy valakinek van-e kérdése, hozzászólása vagy 
véleménye. Elmondja, hogy az elmúlt héten volt a kávézóban egy tájékoztató a bábolnai 
lakosság részére az építkezésről és a civilek jelenlegi információiról. Itt is elmondta, hogy a 
HIPA megkereste Bábolna Város Önkormányzatát azzal, hogy 18 hektár területet szeretne egy 
kínai katód-, illetve akkumulátorgyárhoz kapcsolódó cég vásárolni az Ipari Parkban. Erre 
reagálva a Képviselő-testület a múlt keddi rendkívüli ülésen meghozta döntését, mely szerint 
nem kíván Bábolna közigazgatási területén -sem belterületen, sem pedig külterületen- ilyen 
jellegű létesítményt, nem támogatja az akkumulátorgyár vagy katódgyár létesítését. Nekik 
nincs ilyen területük, a határozatban pedig részletesen megfogalmazták az egészségük, 
környezetük, műemlékeik és a mezőgazdasági területek, élelmiszeripari cégek megóvásával 
kapcsolatos álláspontjaikat. A HIPA válaszált kiküldték, a válaszban jelezték, hogy tudomásul 
vették ezt. Itt is elmondaná, hogy ez a Képviselő-testület részéről megtehető intézkedés volt, 
azonban, ha kiemelt nemzeti beruházásként akarnak valamit Bábolna területére telepíteni, az 
kormányzati hatáskörbe tartozik. Megkérdezi, hogy valakinek van-e további hozzászólása vagy 
véleménye.  
 
Szepesi Tamásné, képviselő: Többet már nem tudnak tenni. Megpróbálják kivédeni azt, amit 
ki tudnak. Jó, hogy az ő területükön tervezett dolgot meg tudták akadályozni, az ácsi területen 
épülő létesítménnyel kapcsolatban nem tudja, hogy lehet-e valamit tenni. 
 
dr. Horváth Klára polgármester: Megkérdezi, hogy elfogadható-e a felvázolt anyag, hogy 
elindítsák a saját rendszerüket. Szavazást kezdeményez az ajánlat elfogadásáról.  
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A Képviselő-testület az ajánlatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 
 

113/2023. (IX.28.) számú Képviselő-testületi határozat 
Bábolna Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

„the urban institute Magyarország ZRt.” ajánlatát az ácsi katódgyár építése miatt kialakítandó 
Tájékoztatási célú környezeti monitoring rendszer tervezésére és első ütemének kiépítésére 

nettó 14.850.000 Ft értékben, azzal, hogy a monitoring vezérlő szoftver 2024. január 1. 
napján legyen működőképes állapotban, így a működtetés első éve 2024-es év legyen. A 

Képviselő-testület a vállalkozás díját a 2024. évi költségvetésébe tervezi.  Amennyiben előleg 
szükséges, az az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének tartalékkerete terhére fizetendő 

meg. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a finanszírozáshoz más 
források bevonásáról tárgyaljon, a szerződést kösse meg. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2024. december 31. 

 
 
12.  Egyebek 
  
dr. Horváth Klára polgármester: Megkérdezi, hogy valakinek van-e Egyebek napirendi pontra 
való javaslata, kérdése, hozzászólása, véleménye.  
 

A polgármester megköszöni a munkát és az nyílt ülést 1755 órakor lezárja. A Képviselő-
testület zárt ülés keretében folytatja munkáját. 

 
K. M. F 

 
 dr. Horváth Klára  dr. Bacsárdi József 
 polgármester   jegyző 


